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Jeg bruker Brekkeløypa nesten hver dag. Det er nå kommet et gangfelt ved inngangen til løpa nedfor 
Juvikstølen barnehage. Fine greier det. Men hva med andre siden ? Der ved parkeringsplassen ved den 
små fotballbanen. Her parkerer de som har bil med seg når de skal en tur i løypa, samt alle som kommer 
langs Lonsvegen og Knarvik barnehage når de er på tur med ungene. Der er riktig nok 30 km fartsgrense 
på veien, men hvis rette vedkommende tar seg en tur opp og tar en titt vil de oppdage at der er ingen 
som bryr seg om det. Der er et overslag på ca 600 personer som bruker løpa hver dag, så behovet for 
gangfelt er stort. 
Et lite hjertesukk til slutt. Hvorfor laget man ikke gangfelt i begge ender av løypa når men var i gang på 
den ene siden ? Det hadde vel vært en rimeligere løsning det. 
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